

《单词百科:prejudication是什么意思?prejudication怎么发音?prejudication的解释和用法》

英语单词prejudication是什么意思?prejudication怎么读?prejudication怎么发音?简答网为您整理了prejudication的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



prejudication怎么读

prejudication的读音: ['pri:d u:d 'ke n]

prejudication的意思

1、n.预先判断;判例制;预审程序;判例;预断

prejudication的双语例句

1、Closest contact doctrine is a new system in international private law, which is rooted from the judicatory prejudication in Britain and the USA.

最密切联系原则是源于英美国家司法判例的一项国际私法制度。

2、 Compared with the relatively mature, abundant legislation, prejudication and theory of other countries, some weak points still exist in the legislation in this aspect of our country, the discussion in theory is poor too.

与各国相对成熟、丰富的立法以及判例学说相比，我国在这方面的立法尚存在一些不足之处，理论上的探讨也比较贫乏。

3、 Under our environment," Case Study" is differ from prejudication teaching, it is eventually a subsidiary way in spite of its importance.

国际法案例教学不同于英美法系的判例教学，在我们的法学教育教学中虽然非常重要，但还是辅助手段。

4、 Should Pay Attention to the Parameter Setting and Its Prejudication of the Earth Surface Automatic Weather Station

地面自动站系统参数设置与预审应注意的问题

5、 Prejudication system exists in both Continent law system and Anglo-American law system.

大陆法系国家和英美法系国家均存在预审制度。

6、 In order to achieve the balance of benefits among the company directors and the third party, worldwide legislation and prejudication establish the directors' liability to the third party one after another.

为了实现公司法上各主体的利益平衡，许多国家通过立法或判例纷纷确立了董事对第三人责任制度。

7、 On the Prejudication Model of Applied Ethics

论应用伦理学的判例模式

8、 The beginning of the teaching method of cases in law can be traced back to the teaching method of prejudication founded by Landor of the Law Institute of Harvard University in1870.

法学案例教学之发端可以溯至1870年哈佛大学法学院朗道尔所创立的判例教学法。

9、 Their legal source is prejudication, and important legal system is formed according to

the principle following prejudication, and this is common law system.

他们以判例作为法律的渊源，依据遵循先例的原则，形成了重要的法律体系，即英美法系。

10、And in terms of prosecution theory, it can also be called prejudication.

在诉讼理论上，它也被称之为预审。

11、The four basic types of Chinese ancient legal interpretations are as follows: arbitrary interpretation, interlocution interpretation, commentary interpretation, and prejudication interpretation, in which the wisdom in the methods of Chinese ancient legal interpretation was obvious.

独断体解释、问答体解释、注释体解释和判例体解释构成中国古典法律解释之四种基本方法，也从中彰显着中国古典法律解释的方法智慧。

12、Case produced in countries of Anglo-American law system, Anglo-American law of prejudication now have more perfect.

判例产生于英美法系国家，英美法系的判例现在已经发展得较为完善。

13、Second, We should strengthen the judicial protection, establish privacy prejudication, protect the privacy of the parties in the process of judgment fully, and take effective remedy to the person injured.

其次，加强司法保护，建立隐私判例制度，在审判过程中全面地保护各方当事人的隐私权，并对受侵害人采取有效的救济方式。

14、The Establishment of the System of Prejudication

试论判例制度在我国的确立

15、With the development of mainland law, the effect of prejudication to supply the code and guide law-officers judging is more and more important.

随着大陆法系的发展，判例在补充法典的规定、指导法官办案方面的作用不断加强。

16、The total principle for explanation the incorporation clause is adopted by the English Prejudication law, and meantime some concrete principles are founded.

英国判例法对并入条款采取合同整体解释原则的同时，又确立了一系列具体解释原则。

17、In order to improve the quality of report forms, the artificial prejudication needs to be reinforced.

为使报表质量达到要求，需加强人工预审工作。

18、It is necessary to cite the legal theory on emergency to avoid an immediate danger, but waits for the direction of the policy and the support of the prejudication in the practices.

认为院前急救中的特殊情形是符合紧急避险的构件要求的，但在实践中还有待政策上的指导和法律上的判例支持。

以上是简答网为您整理的prejudication怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于prejudication的用法、prejudication的释义、prejudication的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/prejudication>

